
ÖSTERGÖTLAND 

Protokoll styrelsemöte 2021-01-07 

 

Plats: Via Teams 

Närvarande: Fiffi Lago, Elisabet Larsson, Michael Ilonurmi, Sebastian Mattsson, 
Denise Lekander, Mia Ilonurmi, Anna Thuresson, Ronny Rostov, Anna Pålsson, 
Krister Andersson, Henrik Karlsson. 
 
Frånvarande:  

 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkomna till detta möte 
 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen 
 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. Kassören vill ha in 
organisationsnumret på årsmötesprotokollet. Lättare vid kontakt med banken. Buffar 
beställda av Sebastian. 
 

 

§ 4 Ekonomisk rapport 
Kassören redovisade det ekonomiska läget, som är gott. Av de tre airbagvästar som 
inte var betalda är 2 stycken nu betalda. Den tredje inväntar vi betalning för, 
alternativt tar tillbaka den till föreningen. Revisorerna har nu tillgång till vår 
ekonomiska redovisning i VISMA inför årsredovisningen. Kassören tar ut en resultat 
och balansräkning till årsmötet. Kassören har även pratat med en revisionsbyrå i 
Norrköping för vår räkning kommande år. Beslut ej taget. 
 
 
§ 5 Inkommen post 
Det har inkommit en fråga från riks om vi är intresserade av att bjuda in regionala 
politiker till ”en kväll på mc”, för att skapa en förståelse för mc körningen i och de 
utbildningar vi genomför. Denise är kontaktperson mot riks. 
 
 



§ 6 Manusstopp 
Nästa manusstopp är den 6 april. 
 
 
§ 7 MCT  

• Inbjudan till Funkisdag på Gelleråsen har kommit från Södermanland. MCT 
har bokat 6 st. platser som vi betalar, mot att deltagarna arbetar några gånger 
under året på våra kurser. Inriktningen är att skicka aspiranter för att motivera 
dom att fortsätta mot instruktör. MCT har fortsatt kontakt med Södermanland, 
Jerry von Hausswolff. 

• MC dagen 10/4; Trafikcenter i NKP är bokat, Kråkvilan är vidtalad och 
raceland är klart.  

• Ansökan om att genomföra valborgskortege skall lämnas in. 
 

§ 8 Sociala medier 
Vice ordförande meddelade att friskvårdsbidrag kan beviljas för kurser inom SMC  
 
§ 9 Styrelsen 
Diskussioner om hur vi skall genomföra årsmötet. Beslutet blev att köra det genom 
Teams. Viceordförande och sekreteraren skall titta på en metodanvisning hur man 
går tillväga. Denna anvisning skall sedan läggas ut på vår hemsida och Facebook. 
 
§ 10 Aktiviteter 2020/2021 
Redovisat tidigare. 
 
§11 Valberedningen  
Svårjobbat! Sena avhopp av kandidater som sagt ja, men nu säger nej. 
Valberedningen presenterade förslag till nya styrelsemedlemmar.  
Om en kandidat finns i valberedningen bör denne avgå som valberedare innan 
denne kan föreslås som ledamot. 
 
§ 12 Övriga frågor 
Ronny undrade lite om hur det blir med revisorer. Vi kan köpa tjänsten om vi vill, dock 
inga beslut tagna. 
 
§ 13 Nästa möte 
2021-03-03 kl.18.00 
 
§ 14 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade för deltagandet och avslutade mötet 
 
 

………………………..               ………………………………….. 

Fiffi Lago   Michael Ilonurmi 

Vice Ordförande  Sekreterare 


